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1. 版权转让协议
Copyright Transfer Agreement (Chinese Version)
[bookmark: _GoBack]论文题目：《                                                        》
如稿件最终被《金刚石与磨料磨具工程》（以下简称“本刊”）录用并发表，所有作者自愿将本文著作权的相关财产权在全世界范围内转让给《金刚石与磨料磨具工程》编辑部使用。包括但不限于以下的文章使用权：汇编权、发行权、复制权、翻译权、信息网络传播权、代理许可文献系统检索或数据库收录权。具体：（1）允许或通过各种介质、媒体以及其他语言文字出版和使用本文的权利；（2）在不损害作者有关权益的情况下，以不违反中华人民共和国现行或以后出台的法律规定的方式使用本文；（3）将上述权利的全部或者部分许可给第三方使用。
所有作者同意本刊按照知识共享许可协议 (Creative Commons)，允许第三方用户按照署名 (BY)-非商业性使用 (NC)-禁止演绎 (ND) 4.0 (简称CC BY-NC-ND) 的方式，在任何媒介以任何形式复制、传播本文章。作者拥有与第三方用户等同的CC BY-NC-ND协议所授予的权利。该协议更详细内容见：https://creativecommons.org/licenses/by-nc-nd/4.0/。
论文作者承诺本文为原创和第一次发表使用：无知识产权纠纷，无一稿多投，不涉及任何形式之保密义务。论文作者承诺承担一切违反义务和侵权责任。本转让书于本刊编缉部收到本件之日起生效，有效期同该论文著作权的保护期。作者若收到本杂志编辑部的退稿函，本转让书也自动失效。
作者签名（请按作者排名顺序填写，并附签名日期）：







Copyright Transfer Agreement (English Version)
Article Title:                                                                            
If the manuscript is finally accepted and published by Diamond & Abrasives Engineering, all authors voluntarily transfer the copyright-related property rights of the article to the Editorial Office of Diamond & Abrasives Engineering, including but not limited to the following rights: copyright of compilation works, distribution right, reproduction right, translation right, the right of information propagation on network, and act for literature retrieval system or database collection right. A more specific explanation is as follows: 
(1) The right to publish or use the article via various media or in other languages; (2) Without prejudice to the author’s rights and interests, using this article in a manner that does not violate the current or future laws and regulations of the People’s Republic of China; (3) Licensing all or part of the above rights to a third party.  
All authors agree that the journal allows third-party users to copy and distribute this article in any form in any media in accordance with the license CC BY-NC-ND 4.0. The authors have the same rights granted by the license CC BY-NC-ND 4.0 as third-party users. Full details of the license are available at https://creativecommons.org/licenses/by-nc-nd/4.0/.
The authors promise that the article is original and published for the first time, without intellectual property disputes, multiple submissions or confidentiality obligations in any form. The authors promise to bear all liabilities for breach of obligations and infringement. This agreement shall come into force on the date when the Editorial Office of the journal receives it from the authors. The validity period of the agreement is same as the term of copyright protection of the article. If the authors receive a notice of rejection from the Editorial Office, this agreement will automatically become invalid. 
Signatures of authors (Please sign in the order of authorship sequence, and sign the signature date respectively):








2. 利益冲突声明表
Conflict of Interest Statement
	中文题目：


	Article Title：


	文章编号/Serial No. : 

	《金刚石与磨料磨具工程》期刊遵从国际出版伦理委员会（COPE）的有关规范，要求所有作者披露和稿件内容有关的所有关系、活动、利益。“有关”的含义是指任何盈利或非盈利第三方机构与稿件内容可能存在的利益关系。利益冲突的披露是为了遵从公开透明的原则，并不代表研究一定存在偏倚。如果您对一项关系、活动或利益是否列出不太确定，那么建议您将其列出。需要声明的潜在利益关系包括：
1. 任何时间内，任何企事业单位为作者或作者所在机构提供和研究有关的各类经济支持；
2. 研究期间，任何企事业单位为研究提供的非经济支持，如帮助进行研究设计、数据收集、数据分析、提供药品或仪器、软件等的使用、帮助写作、语言润色等；
3. 持有相关公司企业的股份，存在顾问、兼职或其他雇佣及合作关系，接受利益相关企业的劳务报酬、差旅支持、礼品等；
4. 在专利、版权等方面和相关公司企业存在共同利益关系；
5. 作者认为的其他可能影响论文客观性的利益关系。

Diamond & Abrasives Engineering, in compliance with the guidance of the Committee of Publishing Ethics (COPE), asks the authors to disclose all relationships/activities/interests listed below that are related to the content of your manuscript.  “Related” means any relation with for-profit or not-for-profit third parties whose interests may be affected by the content of the manuscript. Disclosure represents a commitment to transparency and does not necessarily indicate a bias. If you are in doubt about whether to disclose a relationship/activity/interest, it is preferable that you do so.
1. All financial support for authors and their institutes from any institute or company at any time.
2. Non-financial support for the present manuscript from any institute or company such as research design, data collection, data analysis, provision of materials or equipment, provision of software, medical writing and polishing and so on.
3. Possessing stocks, having consultancy or other employment relationship or receiving any payment from a company such as honoraria, travel support, gift and so on.
4. Common interest with a company such as patents and loyalties.
5. Any other competing interests which may impair the credibility of the manuscript. 

	需要声明的利益冲突如下（没有请写“无”）：
   Statement of competing interest:
   
   
   
   

	所有作者签名 / Signature of all authors:
   
   
   




3. 作者贡献声明表
Author Contribution Statement
	中文题目：


	Article Title:


	稿件的作者应该是论文学术内容的创造构思或设计者、研究工作及撰写论文的贡献者。按作者贡献的大小排序，并在投稿前确定，稿件处理过程不再更改。如确需变更，必须提供全体作者签署的同意书。其他对该研究有贡献者应列入致谢部分。严禁与论文无关者挂名。请所有作者在“作者”一栏中签名，通讯作者在相应位置打“√”。

Those who are named as authors should directly participate in the conception or design of the academic content of the article, the research work or the writing work. The order shall be determined before submission and shall not be changed thereafter. If truly necessary, the order could be changed if a consent letter signed by all authors is provided. Other contributors of the paper may be listed in acknowledgement. “Gift author” is strictly prohibited. The authors should specify their contribution in this form and sign in the “Author” column. The corresponding author shall make a tick "√" in the “Corresponding Author” column.
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